

December 11-17, 2023

Revelation 6–14

“THEY OVERCAME . . . BY THE BLOOD OF THE LAMB”

11 bis 17 Dezember, 2023

Offenbarung 6–14

“SIE HABEN DURCH DAS BLUT DES LAMMES GESIEGT“

Summary:

Revelation 6. Christ opens the six seals, and John sees the events therein—In the fifth seal, he sees the Christian martyrs; and in the sixth, he sees the signs of the times.

Revelation 7. John also sees in the sixth seal the Restoration of the gospel, the sealing of the 144,000, and the hosts of the exalted from all nations.

Revelation 8. John sees fire and desolation poured out during the seventh seal and preceding the Second Coming.

Revelation 9. John also sees the wars and plagues poured out during the seventh seal and before the Lord comes.

Revelation 10. John seals up many things relative to the last days—He is commissioned to participate in the restoration of all things.

Revelation 11. In the last days, two prophets will be slain in Jerusalem—After 3½ days, they will be resurrected—Christ will reign over all the earth.

Revelation 12. John sees the imminent apostasy of the Church—He also sees the War in Heaven in the beginning when Satan was cast out—He sees the continuation of that war on earth.

Revelation 13. John sees fierce-looking beasts that represent degenerate earthly kingdoms controlled by Satan—The devil works miracles and deceives men.

Revelation 14. The Lamb will stand upon Mount Zion—The gospel will be restored in the last days by angelic ministry—The Son of Man will harvest the earth.

Zusammenfassung:

Offenbarung 6. Christus öffnet die sechs Siegel und Johannes sieht die Ereignisse darin – im fünften Siegel sieht er die christlichen Märtyrer; und im sechsten sieht er die Zeichen der Zeit.

Offenbarung 7. Johannes sieht im sechsten Siegel auch die Wiederherstellung des Evangeliums, die Versiegelung der 144.000 und der Heerscharen der Erhabenen aus allen Nationen.

Offenbarung 8. Johannes sieht, wie Feuer und Verwüstung während des siebten Siegels und vor dem Zweiten Kommen ausgegossen werden.

Offenbarung 9. Johannes sieht auch die Kriege und Plagen, die während des siebten Siegels und bevor der Herr kommt, ausgegossen werden.

Offenbarung 10. Johannes versiegelt viele Dinge in Bezug auf die letzten Tage – Er wird beauftragt, an der Wiederherstellung aller Dinge mitzuwirken.

Offenbarung 11. In den letzten Tagen werden zwei Propheten in Jerusalem getötet – nach dreieinhalb Tagen werden sie auferstehen – Christus wird über die ganze Erde regieren.

Offenbarung 12. Johannes sieht den bevorstehenden Abfall der Kirche. Er sieht auch den Krieg im Himmel am Anfang, als Satan ausgetrieben wurde. Er sieht die Fortsetzung dieses Krieges auf Erden.

Offenbarung 13. Johannes sieht wild aussehende Tiere, die degenerierte irdische Königreiche darstellen, die von Satan kontrolliert werden – der Teufel wirkt Wunder und täuscht die Menschen.

Offenbarung 14. Das Lamm wird auf dem Berg Zion stehen – Das Evangelium wird in den letzten Tagen durch den Dienst der Engel wiederhergestellt – Der Menschensohn wird die Erde ernten.

<p>Supplemental Jewish and Holy Land Insights</p> <p>How did Moses arrange the Camp of Zion, a “City of the Lord.”</p> <p>The land of Israel was to stand out as the Holy Land. Reviewing Israel’s history and sacred way of dwelling seems to suggest a pattern in preparing His people to have a Terrestrial, Telestial, and a Celestial identity. We can see the Lord’s purpose in preparing His people as a “temple society,” a “Zion.” In the exodus, there were twelve parts of the camp of Israel on the periphery. The tribe of Joseph had a double portion, Ephraim, and Manasseh. Each tribe carried or sunk stakes that had colorful banners identifying their location. They enclosed another tribe, the priestly Levites, who enclosed the Lord’s “presence,” His tabernacle (it had three areas as well). The tabernacle, the “Holy of Holies” with its three areas was the center part of the camp of Israel, and likewise identified by stakes that were draped with curtains because of its very holy and high priestly state.</p>	<p>Ergänzende Jüdische und Heilige Land Einsichte</p> <p>Wie richtete Mose das Lager Zion, eine „Stadt des Herrn“, ein?</p> <p>Das Land Israel sollte als das Heilige Land hervorstechen. Ein Rückblick auf die Geschichte und die heilige Lebensweise Israels scheint auf ein Muster bei der Vorbereitung seines Volkes auf eine irdische, telestiale und himmlische Identität hinzuweisen. Wir können die Absicht des Herrn erkennen, sein Volk als „Tempelgesellschaft“, als „Zion“ vorzubereiten. Beim Exodus befanden sich zwölf Teile des Lagers Israels an der Peripherie. Der Stamm Joseph hatte einen doppelten Anteil: Ephraim und Manasse. Jeder Stamm trug oder versenkte Pfähle, auf denen bunte Banner ihren Standort anzeigten. Sie umschlossen einen anderen Stamm, die priesterlichen Leviten, die die „Gegenwart des Herrn“, seine Stiftshütte (sie hatte ebenfalls drei Bereiche), umschlossen. Die Stiftshütte, das „Allerheiligste“ mit ihren drei Bereichen, war der zentrale Teil des Lagers Israels und wurde wegen ihres sehr heiligen und hohepriesterlichen Status ebenfalls durch Pfähle identifiziert, die mit Vorhängen drapiert waren.</p>
<p>How did the Children of Israel” compromise from a Temple City?</p> <p>Eventually, Israel began to grow and wander from the unity that the temple society required. So, a system of cities and capital cities began to develop. The capital city had the tabernacle with temple courtyards large enough to handle tens of thousands of worthy Israelites to teach and remind them of ordinances that still applied to the whole Zion society. There still was an outer ring for the multitude that circled a secondary ring that was under the priestly Levite administration. Only worthy members were able to be brought through the priestly courtyard to participate in</p>	<p>Wie kamen die Kinder Israels zu einem Kompromiss von einer Tempelstadt?</p> <p>Schließlich begann Israel zu wachsen und von der Einheit abzuweichen, die die Tempelgesellschaft erforderte. So begann sich ein System von Städten und Hauptstädten zu entwickeln. Die Hauptstadt verfügte über die Stiftshütte mit Tempelhöfen, die groß genug waren, um Zehntausende würdiger Israeliten aufzunehmen, um sie zu lehren und an die Verordnungen zu erinnern, die immer noch für die gesamte zionische Gesellschaft galten. Es gab immer noch einen äußeren Ring für die Menge, der einen sekundären Ring umgab, der unter der priesterlichen levitischen Verwaltung stand. Nur würdige Mitglieder durften durch den Priesterhof geführt werden, um an den heiligen Handlungen und Opfern</p>

<p>ordinances and sacrifices that occurred in center ring, the higher priestly part of the temple with its altar in front of the “Holy of Holies.” Eventually, in modern times, the temple courtyards gave way to sacred “temple buildings” with telestial, terrestrial, and celestial identity. Instructions were, and still are given to prepare the people to be a Zion society. Again, its Aaronic and Melchizedek priestly environments and ordinances are designed to bring us into the Lord’s presence.</p>	<p>teilzunehmen, die im Mittelring, dem höheren Priesterteil des Tempels mit seinem Altar vor dem „Allerheiligsten“, stattfanden. In der Neuzeit wichen die Tempelhöfe schließlich heiligen „Tempelgebäuden“ mit telestialer, irdischer und himmlischer Identität. Es wurden und werden Anweisungen gegeben, um die Menschen auf eine Zion-Gesellschaft vorzubereiten. Auch hier sind die aaronischen und melchisedekischen priesterlichen Umgebungen und Verordnungen darauf ausgelegt, uns in die Gegenwart des Herrn zu bringen.</p>
<p>What is the biblical “going back to the future?” Going back in history, turning around, and looking at today, we begin to better understand the present and the future of temple compounds as well as the arrangement of two capital cities, the Lord’s cities of new and old Jerusalem. We see the possibility of being the Lord’s people, dwelling with him in his city and cities. We have additional Apostolic insights; “Up to now, through all of earth’s long years, there has been one time, one time only, when the Lord’s system of capital cities has worked perfectly. Such was in the day of Enoch, the seventh from Adam. In that holy day, so faithful were the saints that the Lord, the Great Jehovah, “came and dwelt with his people,” even as he will in the millennial era that is to be. In that holy day, the saints “dwelt in righteousness,” even as they shall when the Lord comes again to dwell among mortals.” (Bruce R. McConkie , <i>The Mortal Messiah, Vol.1, p.84</i>) “And the Lord called his people ZION, because they were of one heart and one mind, and dwelt in righteousness; and there were no poor among them. And Enoch built a city that was called the City of Holiness, even ZION . . . And Enoch and all his people walked</p>	<p>Was bedeutet das biblische „Zurück in die Zukunft“? Wenn wir in der Geschichte zurückgehen, uns umdrehen und auf die Gegenwart blicken, beginnen wir, die Gegenwart und die Zukunft der Tempelanlagen sowie die Anordnung zweier Hauptstädte, der Städte des Herrn, des neuen und alten Jerusalems, besser zu verstehen. Wir sehen die Möglichkeit, das Volk des Herrn zu sein und mit ihm in seiner Stadt und seinen Städten zu wohnen. Wir haben zusätzliche apostolische Erkenntnisse; „Bisher gab es in all den langen Jahren der Erde nur eine einzige Zeit, in der das System der Hauptstädte des Herrn perfekt funktioniert hat. So geschah es in den Tagen Henochs, des Siebten nach Adam. An diesem heiligen Tag waren die Heiligen so treu, dass der Herr, der große Jehova, „kam und bei seinem Volk wohnte“, so wie er es auch in der kommenden tausendjährigen Ära tun wird. An diesem heiligen Tag „wohnten die Heiligen in Gerechtigkeit“, so wie sie es auch tun werden, wenn der Herr wiederkommt, um unter den Sterblichen zu wohnen.“ (Bruce R. McConkie, <i>The Mortal Messiah, Bd. 1, S. 84</i>) „Und der Herr nannte sein Volk ZION, weil es eines Herzens und eines Sinnes war und in Rechtschaffenheit lebte; und es gab keine Armen unter ihm. Und Henoch fuhr fort, dem Volk Gottes in Rechtschaffenheit zu predigen. Und es begab sich: In seinen Tagen baute er eine Stadt, die man die Stadt der Heiligkeit nannte, nämlich ZION.“ „ . . . Und Henoch und</p>

<p>with God, and he dwelt in the midst of Zion; and it came to pass that Zion was not, for God received it up into his own bosom; and from thence went forth the saying, ZION IS FLED.” (Moses 7:16-21, 69)</p>	<p>all sein Volk wandelten mit Gott, und er wohnte mitten in Zion; und es begab sich: Zion war nicht mehr, denn Gott nahm es in seinen eigenen Schoß auf; und von daher kam die Rede auf: ZION IST GEFLOHEN.“ (Mose 7:16-21, 69)</p>
<p>How can I imagine a future Temple City?</p> <p>Other scriptures help us understand more about a ZION or “temple society.” “And he spake also concerning the house of Israel, and the Jerusalem from whence Lehi should come--after it should be destroyed it should be built up again, a holy city unto the Lord; wherefore, it could not be a new Jerusalem for it had been in a time of old; but it should be built up again and become a holy city of the Lord; and it should be built unto the house of Israel.” (Ether 13:5)</p> <p>There is a parallel between old Zion and new Zion. Prophecies of one may apply to both. One thing is for sure: The Lord will come, and He will dwell in his cities. That means that a degree of sanctity and cleanliness must exist in these cities. It is the same sacredness that any temple building requires. It will require us to be a “temple society.” “Thus saith the LORD; I am returned unto Zion, and will dwell in the midst of Jerusalem: and Jerusalem shall be called a city of truth; and the mountain of the LORD of hosts the holy mountain.” (Zechariah 8:3) The Prophet Joseph Smith said, "Judah must return, Jerusalem must be rebuilt, and the temple, . . . and all this must be done before the Son of Man will make His appearance" (History of the Church 5:337). Temple ordinances were restored step by step, to ultimately lead us to a temple city, a City of the Lord.</p>	<p>Wie kann ich mir eine zukünftige Tempelstadt vorstellen?</p> <p>Andere Schriftstellen helfen uns, mehr über eine ZION oder „Tempelgesellschaft“ zu verstehen. „Und er sprach auch vom Haus Israel und von dem Jerusalem, von woher Lehi kommen werde – nachdem es zerstört worden sei, würde es wieder aufgebaut werden, eine heilige Stadt für den Herrn; darum kann es nicht ein neues Jerusalem sein, denn es bestand schon in alter Zeit; sondern es würde wieder aufgebaut werden und eine heilige Stadt des Herrn werden; und es würde für das Haus Israel erbaut werden.“ (Ether 13:5) Es gibt eine Parallele zwischen dem alten Zion und dem neuen Zion. Prophezeiungen des einen können für beide gelten. Eines ist sicher: Der Herr wird kommen und in seinen Städten wohnen. Das bedeutet, dass in diesen Städten ein gewisses Maß an Heiligkeit und Sauberkeit herrschen muss. Es ist die gleiche Heiligkeit, die jeder Tempelbau erfordert. Es wird von uns verlangen, dass wir eine „Tempelgesellschaft“ sind. „So spricht der HERR: Ich bin nach Zion zurückgekehrt / und werde wieder in der Mitte Jerusalems wohnen. Dann wird Jerusalem Stadt der Treue heißen / und der Berg des HERRN der Heerscharen Heiliger Berg.“ (Sacharja 8:3) Der Prophet Joseph Smith sagte: „Juda muss zurückkehren, Jerusalem muss wieder aufgebaut werden und der Tempel ... und all dies muss getan werden, bevor der Menschensohn erscheinen wird“ (Geschichte der Kirche). 5:337). Die Tempelverordnungen wurden Schritt für Schritt wiederhergestellt, um uns letztendlich zu einer Tempelstadt, einer Stadt des Herrn, zu führen.</p>

What is a "City of the Lord?"

"He manifested Himself unto us, and designated, to me and others, the very spot upon which He designed to commence the work of the gathering, and the upbuilding of an 'holy city,' which should be called Zion—Zion, because it is a place of righteousness, and all who build thereon are to worship the true and living God, and all believe in one doctrine, even the doctrine of our Lord and Savior Jesus Christ. 'Thy watchmen shall lift up the voice; with the voice together shall they sing: for they shall see eye to eye, when the Lord shall bring again Zion' (**Isaiah 52:8**)."
(History of the Church, 2:254; from a letter from Joseph Smith to the elders of the Church, Sept. 1835, Kirtland, Ohio, published in Messenger and Advocate Sept. 1835, pp. 179–80.) "Jerusalem of old, after the Jews have been cleansed and sanctified from all their sin, shall become a holy city where the Lord shall dwell and from whence he shall send forth his word unto all people. Likewise, on this continent, the city of Zion, New Jerusalem, shall be built and from it the law of God shall also go forth. There will be no conflict, for each city shall be headquarters for the Redeemer of the world, and from each he shall send forth his proclamations as occasion may require. Jerusalem shall be the gathering place of Judah and his fellows of the house of Israel, and Zion shall be the gathering place of Ephraim and his fellows, upon whose heads shall be conferred "the richer blessings."
(Joseph Fielding Smith Jr., Doctrines of Salvation, Vol.3, p.69 - p.70) "Now many will feel disposed to say, that this New Jerusalem spoken of, is the Jerusalem that was built by the Jews on the eastern continent. But you will see, from **Revelation 21:2**, there was a New Jerusalem coming down from God out of heaven, adorned as a bride for her husband; that after this, the Revelator was caught away in the Spirit, to a great and high mountain, and saw the great and holy city descending out of heaven from God. Now there are two cities

Was ist eine „Stadt des Herrn“?

„Er offenbarte sich uns und bezeichnete mir und anderen den genauen Ort, an dem er das Werk der Sammlung und den Aufbau einer ‚heiligen Stadt‘ beginnen wollte, die Zion genannt werden sollte – Zion, weil sie ist ein Ort der Gerechtigkeit, und alle, die darauf aufbauen, sollen den wahren und lebendigen Gott anbeten und alle an eine Lehre glauben, nämlich die Lehre unseres Herrn und Erlösers Jesus Christus. „Deine Wächter werden ihre Stimme erheben; mit gemeinsamer Stimme werden sie singen; denn sie werden Auge in Auge sehen, wenn der Herr Zion wiederbringen wird“ (**Jesaja 52:8**).“
(History of the Church, 2:254; from a letter from Joseph Smith to the elders of the Church, Sept. 1835, Kirtland, Ohio, published in Messenger and Advocate Sept. 1835, pp. 179–80.) „Das alte Jerusalem wird, nachdem die Juden von all ihrer Sünde gereinigt und geheiligt worden sind, eine heilige Stadt werden, in der der Herr wohnen und von wo aus er sein Wort an alle Menschen senden wird. Ebenso wird auf diesem Kontinent die Stadt Zion, das neue Jerusalem, gebaut werden, und von ihr wird auch das Gesetz Gottes ausgehen. Es wird keinen Konflikt geben, denn jede Stadt soll das Hauptquartier des Erlösers der Welt sein, und von jeder Stadt wird er seine Proklamationen aussenden, wenn es die Gelegenheit erfordert. Jerusalem wird der Versammlungsort von Juda und seinen Gefährten aus dem Hause Israel sein, und Zion wird der Versammlungsort von Ephraim und seinen Gefährten sein, auf deren Häuptern „die reicheren Segnungen“ verliehen werden.
(Joseph Fielding Smith Jr., Doctrines of Salvation, Vol.3, p.69 - p.70) „Jetzt werden viele geneigt sein zu sagen, dass dieses neue Jerusalem, von dem die Rede ist, das Jerusalem ist, das von den Juden am 17. September 1940 erbaut wurde Ostkontinent. Aber Sie werden aus **Offenbarung 21:2** sehen, dass dort ein neues Jerusalem von Gott aus dem Himmel herabkam, geschmückt als Braut für ihren Ehemann; dass der Offenbarer danach im Geist entrückt wurde, zu a großer und hoher Berg, und sah die große und heilige

spoken of here. As everything cannot be had in so narrow a compass as a letter, I shall say with brevity, that there is a New Jerusalem to be established on this continent, and also Jerusalem shall be rebuilt on the eastern continent (**see Book of Mormon, Ether 13:1-12**). "Behold, Ether saw the days of Christ, and he spake also concerning the house of Israel, and the Jerusalem from whence Lehi should come; after it should be destroyed, it should be built up again, a holy city unto the Lord, wherefore it could not be a New Jerusalem, for it had been in a time of old." This may suffice, upon the subject of gathering, until my next." (**Teachings of the Prophet Joseph Smith, Section Two 1834-37 p.86**) "Jerusalem of old, after the Jews have been cleansed and sanctified from all their sin, shall become a holy city where the Lord shall dwell and from whence he shall send forth his word unto all people. Likewise, on this continent, the city of Zion, New Jerusalem, shall be built and from it the law of God shall also go forth. There will be no conflict, for each city shall be headquarters for the Redeemer of the world, and from each he shall send forth his proclamations as occasion may require. Jerusalem shall be the gathering place of Judah and his fellows of the house of Israel, and Zion shall be the gathering place of Ephraim and his fellows, upon whose heads shall be conferred "the richer blessings." (**Joseph Fielding Smith Jr., Doctrines of Salvation, Vol.3, p.69 - p.70**)

Stadt von Gott aus dem Himmel herabkommen. Nun wird hier von zwei Städten gesprochen. Da nicht alles in einem so engen Rahmen wie einem Buchstaben erfasst werden kann, werde ich kurz sagen, dass dort Auf diesem Kontinent soll ein neues Jerusalem errichtet werden, und auch auf dem östlichen Kontinent soll Jerusalem wieder aufgebaut werden (**siehe Buch Mormon, Ether 13:1-12**). „Siehe, Ether sah die Tage Christi, und er redete auch über das Haus Israel und das Jerusalem, aus dem Lehi kommen sollte; nachdem es zerstört worden war, sollte es wieder aufgebaut werden, eine heilige Stadt für den Herrn, darum.“ es konnte kein neues Jerusalem sein, denn es war in einer alten Zeit gewesen.“ Was das Sammeln angeht, reicht das vielleicht bis zu meinem nächsten Treffen.“ (**Lehren des Propheten Joseph Smith, Abschnitt Zwei 1834-37, S. 86**) „Das alte Jerusalem wird, nachdem die Juden von all ihren Sünden gereinigt und geheiligt wurden, eine heilige Stadt werden, in der der Herr wohnen und von wo aus er wohnen wird.“
 Sende sein Wort an alle Menschen. Ebenso wird auf diesem Kontinent die Stadt Zion, das neue Jerusalem, gebaut werden, und von ihr wird auch das Gesetz Gottes ausgehen. Es wird keinen Konflikt geben, denn jede Stadt soll das Hauptquartier des Erlösers der Welt sein, und von jeder Stadt wird er seine Proklamationen aussenden, wenn es die Gelegenheit erfordert. Jerusalem wird der Versammlungsort von Juda und seinen Gefährten aus dem Hause Israel sein, und Zion wird der Versammlungsort von Ephraim und seinen Gefährten sein, auf deren Häuptern „die reicheren Segnungen“ verliehen werden. (**Joseph Fielding Smith Jr., Doctrines of Salvation, Bd. 3, S. 69 – S. 70**)

How do I recognize the future unfolding?

The conflicts that precede this great era are as a refining fire. We are fortunate to have prophetic indications so that we can prepare ourselves for the future. As for the land of Israel and the city of Jerusalem, there are specific signs and even timing to guide us

Wie erkenne ich die zukünftige Entwicklung?

Die Konflikte, die dieser großen Ära vorausgehen, sind wie ein läuterndes Feuer. Wir haben das Glück, prophetische Hinweise zu haben, damit wir uns auf die Zukunft vorbereiten können. Was das Land Israel und die Stadt Jerusalem betrifft, gibt es bestimmte

through future peril. As some see it, a simply explained five-phase era brings us to and through the "Armageddon" scenario. (1). The world turns against the nation of Israel. (2). Two Prophets will hold back the armies of the enemies for three-and-a-half years. (3). The prophets will be killed and lie in the streets for three-and-a-half days. (4). The Messianic event occurs as besieged Jerusalem will be freed and the Mount of Olives divides. (5). The preceding holocaust will have left so many dead that it will take seven months to find and bury them. The leftover instruments of war will provide the survivors in the country with seven years of fuel. A more detailed explanation includes. **One:** "And when that day shall come they [those who then dwell in all lands] shall be visited of the Lord of Hosts, with thunder and with earthquake, and with a great noise, and with storm, and with tempest, and with the flame of devouring fire." We have seen these things as they were manifest among the Nephites at the time of the crucifixion of Christ. We have seen them in the wars and butchery of modern times, particularly where atomic weapons are involved. And we shall yet see them, in a measure never before manifest on earth, when all nations gather against Jerusalem in the days of the coming Armageddon. This Nephi knew, and this we know." (Bruce R. McConkie, *A New Witness for the Articles of Faith*, p.435) "And in that day will I make Jerusalem a burdensome stone for all people: all that burden themselves with it shall be cut in pieces, though all the people of the earth be gathered together against it." (Zecharia 12:3) **Two:** "And the number of the army of the horsemen were two hundred thousand thousand: and I heard the number of them." (Revelation 9:16) ". . . for it is given unto the Gentiles: and the holy city shall they tread under foot forty and two months. And I will give power unto my two witnesses, and they shall prophesy a thousand two hundred and threescore days,

Zeichen und sogar einen Zeitpunkt, der uns durch künftige Gefahren führen soll. Aus der Sicht einiger führt uns eine einfach erklärte Fünf-Phasen-Ära zum „Armageddon“-Szenario und durch dieses hindurch. (1). Die Welt wendet sich gegen die Nation Israel. (2). Zwei Propheten werden die Armeen der Feinde dreieinhalb Jahre lang zurückhalten. (3). Die Propheten werden getötet und dreieinhalb Tage lang auf der Straße liegen. (4). Das messianische Ereignis findet statt, wenn das belagerte Jerusalem befreit wird und der Ölberg sich teilt. (5). Der vorangegangene Holocaust wird so viele Tote hinterlassen haben, dass es sieben Monate dauern wird, sie zu finden und zu begraben. Die übriggebliebenen Kriegsinstrumente werden den Überlebenden im Land sieben Jahre lang Treibstoff liefern. Eine ausführlichere Erläuterung beinhaltet. **Erste:** „Und wenn jener Tag kommt, werden sie [die dann in allen Ländern wohnen] vom Herrn der Heerscharen heimgesucht werden, mit Donner und Erdbeben und mit großem Lärm und mit Sturm und mit Unwettern und mit.“ die Flamme des verzehrenden Feuers.“ Wir haben diese Dinge gesehen, wie sie sich unter den Nephiten zur Zeit der Kreuzigung Christi manifestierten. Wir haben sie in den Kriegen und dem Gemetzel der Neuzeit gesehen, insbesondere dort, wo es um Atomwaffen ging. Und wir werden sie noch sehen, in einem noch nie dagewesenen Ausmaß auf der Erde, wenn sich alle Nationen in den Tagen des kommenden Harmagedon gegen Jerusalem versammeln. Das wusste Nephi, und das wissen wir.“ (Bruce R. McConkie, *A New Witness for the Articles of Faith*, S. 435) „Und an jenem Tag werde ich Jerusalem zu einem belastenden Stein für alle Menschen machen: Alle, die sich damit belasten, sollen in Stücke geschnitten werden, obwohl alle.“ „Die Menschen der Erde werden sich dagegen versammeln.“ (Sacharja 12:3) **Zweitens:** „Und die Zahl der Reiter dieses Heeres war vieltausend mal tausend; diese Zahl hörte ich.“ (Offenbarung 9:16) „. . . Sie werden die heilige Stadt zertreten, zweiundvierzig Monate lang. Das Zeugnis der

clothed in sackcloth. These are the two olive trees, and the two candlesticks standing before the God of the earth.” (**Revelation 11:2-4**) Two Prophets will hold back the armies of the enemies for three-and-a-half years. Three: then the two prophets will be killed and lie in the streets for three-and-a-half days They may be identified as:

“followers of that humble man Joseph Smith, through whom the Lord of Heaven restored the fulness of his everlasting gospel in this final dispensation of grace. No doubt they will be members of the Council of the Twelve or of the First Presidency of the Church.”

(**Bruce R. McConkie, Doctrinal New Testament Commentary, 3:509.**) “And thus I saw the horses in the vision, and them that sat on them, having breastplates of fire, and of jacinth, and brimstone: and the heads of the horses were as the heads of lions; and out of their mouths issued fire and smoke and brimstone. By these three was the third part of men killed, by the fire, and by the smoke, and by the brimstone, which issued out of their mouths.” (**Revelation 9:17-18 - see also**

16:14-21) “And it shall come to pass, that in all the land, saith the LORD, two parts therein shall be cut off and die; but the third shall be left therein. And I will bring the third part through the fire, and will refine them as silver is refined, and will try them as gold is tried: they shall call on my name, and I will hear them: I will say, It is my people: and they shall say, The LORD is my God.”

(**Zechariah 13:8-9, see also 11, 12, 13**) **Four:** “These are the two . . . standing before the God of the earth . . . when they shall have finished their testimony, the beast that ascendeth out of the bottomless pit shall make war against them, and shall overcome them, and kill them . . . And they of the people and kindreds and tongues and nations shall see their dead bodies three days and an half, and shall not suffer their dead bodies to be put in graves . . . And after three days and an half the Spirit of life from God entered into them, and they stood

beiden Propheten Und ich will meinen zwei Zeugen auftragen, im Bußgewand aufzutreten und prophetisch zu reden,

zwölfhundertsechzig Tage lang. Sie sind die zwei Ölbäume und die zwei Leuchter, die vor dem Herrn der Erde stehen.“ (**Offenbarung 11:2-4**) Zwei Propheten werden die Armeen der Feinde dreieinhalb Jahre lang

zurückhalten. Drittens: Dann werden die beiden Propheten getötet und dreieinhalb Tage lang auf der Straße liegen. Sie können identifiziert werden als: „Anhänger dieses bescheidenen Mannes Joseph Smith, durch den der Herr des Himmels die Fülle seiner Ewigkeit wiederherstellte.“ Evangelium in dieser letzten Gnadenzeit. Zweifellos werden sie Mitglieder des Rates der Zwölf oder der Ersten Präsidentschaft der Kirche sein.“

(**Bruce R. McConkie, Doctrinal New Testament Commentary, 3:509.**) „Und so sah ich in der Vision die Pferde und die auf ihnen saßen: Sie trugen feuerrote, rauchblaue und schwefelgelbe Panzer. Die Köpfe der Pferde glichen Löwenköpfen und aus ihren Mäulern schlug Feuer, Rauch und Schwefel. Ein Drittel der Menschen wurde durch diese drei Plagen getötet, durch Feuer, Rauch und Schwefel, die aus ihren Mäulern hervorkamen. (**Offenbarung 9:17-18 – siehe auch 16:14-21**) „Im ganzen Land wird es geschehen - Spruch des HERRN: Zwei Drittel darin werden vernichtet, sie werden umkommen. Aber ein Drittel wird darin übrig bleiben. Das Drittel will ich ins Feuer werfen und ich werde sie läutern, wie man das Silber läutert, und werde sie prüfen, wie man das Gold prüft. Ja, es wird meinen Namen anrufen und ich werde es erhören. Ich werde sagen: Mein Volk ist es. Und das Volk wird sagen: Der HERR ist mein Gott.“

(**Sacharja 13:8-9, siehe auch 11, 12, 13**)

Viertens: „Das sind die beiden . . . vor dem Gott der Erde stehen. . . Wenn sie ihr Zeugnis beendet haben, wird das Tier, das aus dem Abgrund heraufsteigt, Krieg gegen sie führen und sie überwinden und töten. . . Und diejenigen aus dem Volk und den Geschlechtern und Sprachen und Nationen werden dreieinhalb Tage lang ihre Leichname sehen und nicht zulassen, dass ihre

<p>upon their feet; and great fear fell upon them which saw them . . . And they heard a great voice from heaven saying unto them, Come up hither. And they ascended up to heaven in a cloud; and their enemies beheld them.”</p> <p>(Revelation 11:4-12) “. . . Then shall the LORD go forth, and fight against those nations, as when he fought in the day of battle. <u>And his feet shall stand in that day upon the mount of Olives</u>, which is before Jerusalem on the east, and <u>the mount of Olives shall cleave in the midst</u> thereof toward the east and toward the west, and there shall be a very great valley; and half of the mountain shall remove toward the north, and half of it toward the south. And ye shall flee to the valley of the mountains; for the valley of the mountains shall reach unto Azal: yea, ye shall flee, like as ye fled from before the earthquake in the days of Uzziah king of Judah: and the LORD my God shall come, and all the saints with thee.”</p> <p>(Zechariah 14:2-5): Five: “And they that dwell in the cities of Israel shall go forth, and shall set on fire and burn the weapons, both the shields and the bucklers, the bows and the arrows, and the handstaves, and the spears, and they shall burn <u>them with fire seven years</u>: So that they shall take no wood out of the field, neither cut down any out of the forests; for they shall burn the weapons with fire: and they shall spoil those that spoiled them, and rob those that robbed them, saith the LORD GOD. And it shall come to pass in that day, that I will give unto Gog a place there of graves in Israel, the valley of the passengers on the east of the sea: and it shall stop the noses of the passengers: and there shall they bury Gog and all his multitude: and they shall call it The valley of Hamon-gog. And <u>seven months shall the house of Israel be burying of them</u>, that they may cleanse the land.”</p> <p>(Ezekiel 39:9-12)</p>	<p>Leichname in Gräber gelegt werden. . . Und nach dreieinhalb Tagen trat der Geist des Lebens von Gott in sie ein, und sie standen auf ihren Füßen; und große Angst befiel die, die sie sahen. . . Und sie hörten eine große Stimme vom Himmel, die zu ihnen sprach: Komm herauf! Und sie stiegen in einer Wolke zum Himmel auf; und ihre Feinde sahen sie.“</p> <p>(Offenbarung 11:4-12) „. . . Dann wird der HERR ausziehen und gegen diese Nationen kämpfen, wie er am Tag der Schlacht gekämpft hat. Und <u>seine Füße werden an jenem Tag auf dem Ölberg stehen</u>, der vor Jerusalem im Osten liegt, <u>und der Ölberg wird sich in seiner Mitte nach Osten und Westen spalten</u>, und es wird ein sehr großes Tal sein; Und die Hälfte des Berges soll sich nach Norden und die andere Hälfte nach Süden verschieben. Und ihr werdet in das Tal der Berge fliehen; denn das Tal der Berge wird bis nach Azal reichen. Ihr werdet fliehen, wie ihr vor dem Erdbeben in den Tagen Usijas, des Königs von Juda, geflohen seid. Und der HERR, mein Gott, wird kommen und alle Heiligen mit dir. (Sacharja 14:2-5): Fünf: „Die Einwohner der Städte Israels werden hinausgehen; mit den Waffen, mit Langschild und Rundschild, mit Bogen und Pfeilen, mit Keulen und Lanzen machen sie Feuer und heizen. <u>Sieben Jahre lang machen sie Feuer damit</u>. Sie brauchen kein Holz von den Feldern wegzutragen, sie schlagen kein Holz im Wald, sondern verbrennen die Waffen. Sie plündern ihre Plünderer und berauben ihre Räuber - Spruch GOTTES, des Herrn. An jenem Tag wird es geschehen, da gebe ich Gog einen Platz für sein Grab in Israel: das Tal der Durchreisenden, östlich vom Meer. Es versperrt den Durchreisenden den Weg. Dort wird man Gog und all seine Pracht begraben und den Ort Tal der Pracht Gogs nennen. <u>Sieben Monate lang wird das Haus Israel sie begraben</u>, um das Land rein zu machen.“</p> <p>(Hesekiel 39:9-12)</p>
<p>When will my city become a “City of the Lord?”</p> <p>Some cleansing symbolism can be seen. As</p>	<p>Wann wird meine Stadt eine „Stadt des Herrn“?</p> <p>Es ist eine gewisse reinigende Symbolik zu</p>

in the war of heaven when one third were cast out, one third of Israel will perish. Yet, as Israel was once a Zion society, the "Camp of Israel," reduced to a series of large courtyards dedicated to the Lord and eventually became a House of The Lord, so it will return to the stakes of Zion and become the "Camp of the Lord," or the "City of The Lord" again. Every dwelling place will be sacred and cleansed for the Lord to be able to dwell there. "For verily I say unto you, that after you have had sufficient time to build a house to me, wherein the ordinance of baptizing for the dead belongeth, and for which the same was instituted from before the foundation of the world, your baptisms for your dead cannot be acceptable unto me; For therein are the keys of the holy priesthood ordained, that you may receive honor and glory. And after this time, your baptisms for the dead, by those who are scattered abroad, are not acceptable unto me, saith the Lord. For it is ordained that in Zion, and in her stakes, and in Jerusalem, those places which I have appointed for refuge, shall be the places for your baptisms for your dead." (**Doctrine and Covenants 124:33-36**) "And the LORD will create upon every dwelling place of mount Zion, and upon her assemblies, a cloud and smoke by day, and the shining of a flaming fire by night: for upon all the glory shall be a defense." (**Isaiah 4:5**) In picturing this "city temple" scene from our own home in Jerusalem, my sweetheart, Marilyn, said to me, "Daniel, that means you'll have to have a temple recommend to carry out the trash!" Our goal is to be worthy and make our home holy, becoming a part of a "City of the Lord."

erkennen. Wie im Krieg im Himmel, als ein Drittel Israels vertrieben wurde, wird ein Drittel Israels zugrunde gehen. Doch da Israel einst eine Zion-Gesellschaft war, das „Lager Israels“, das auf eine Reihe großer, dem Herrn geweihter Höfe reduziert wurde und schließlich zu einem Haus des Herrn wurde, wird es zu den Pfählen Zions zurückkehren und zum „Lager Israels“ werden. „Lager des Herrn“ oder wiederum „Stadt des Herrn“. Jeder Wohnort wird heilig und gereinigt sein, damit der Herr dort wohnen kann. „Denn wahrlich, ich sage euch: Nachdem ihr genügend Zeit gehabt habt, mir ein Haus zu bauen, wohin die Verordnung der Taufe für die Toten gehört, und wofür diese schon vor Grundlegung der Welt eingerichtet wurde, können eure Taufen für eure Toten für mich nicht mehr annehmbar sein; denn darin werden die Schlüssel des heiligen Priestertums ordiniert, damit ihr Ehre und Herrlichkeit empfangen könnt. Und nach dieser Zeit werden eure Taufen für die Toten durch diejenigen, die auswärts zerstreut sind, für mich nicht mehr annehmbar sein, spricht der Herr. Denn es ist verordnet, dass in Zion und in seinen Pfählen und in Jerusalem, jenen Orten, die ich als Zuflucht bestimmt habe, die Stätten für eure Taufen für eure Toten sein sollen.“ (**Lehre und Bündnisse 124:33-36**) „dann erschafft der HERR über der ganzen Stätte des Berges Zion und über ihren Versammlungen eine Wolke bei Tag und Rauch und eine strahlende Feuerflamme bei Nacht. Denn über der ganzen Herrlichkeit ist eine Decke.“ (**Jesaja 4:5**) Als ich mir diese „Stadttempel“-Szene von unserem eigenen Zuhause in Jerusalem aus vorstellte, sagte meine Liebste Marilyn zu mir: „Daniel, das bedeutet, dass du einen Tempelschein brauchst, um den Müll wegzutragen!“ Unser Ziel ist es, würdig zu sein und unser Zuhause heilig zu machen und Teil einer „Stadt des Herrn“ zu werden.